
 
 
 
Skrivelse av Charlotta Schenholm (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) om att 
Stadsdelens Parkförvaltning tillsammans med gatukontoret inventerar på vilka gator 
det går att plantera träd på Kungsholmen.  

 
Hetare somrar, skyfall och mer extremt väder är vad vi kan förvänta oss framöver. Med det 
scenariot är det viktigt att vi gör vad vi kan för att minska de negativa effekterna. En viktig 
skyddsfaktor är träd och grönska och därför behöver vi plantera fler träd där det går, även inne 
i innerstaden och i gatumiljö.  Kungsholmen har flera breda gator (Bergsgatan, 
Flemmingatan, St Göransgatan mfl) där det finns utrymme för träd och grönska på 
trottoarerna  
 
Då gränsdragningen mellan stadsdelen/park och trafikkontoret är sådan att det kräver ett 
gemensamt arbete lägger vi även den här skrivelsen i trafiknämnden.  
 
Med anledning av detta vill vi uppdra åt stadsdelsförvaltningen att redogöra för följande: 
 

1. På vilka gator/trottoarer skulle det gå att plantera träd där det inte finns träd idag? 
2. Finns det andra ytor, som trafikkontoret beslutar om, på Kungsholmen/Essingeöarna 

där det skulle gå att plantera mer grönska? 
3. Hur skulle genomförandet av ett trädprogram för Kungsholmens gator/trottoarer 

kunna se ut?  
 
 
Charlotta Schenholm (L) 
 


